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Kære Lasse  
    
Jeg er journalist på produktionsselskabet Impact TV og har fået din mailadresse fra en kollega på Politiken – jeg 
skriver til dig, fordi jeg er i gang med at lave en dokumentarserie om 70'ernes ungdomskultur til TV2. Dine film fra 
den tid var jo en stor del af denne ungdomskultur.  
    
Serien er et samarbejde mellem Politiken og TV2, og i forbindelse med vores research er vi blevet opmærksomme 
på, at du atter laver film, som bliver vist på forskellige festivaler – og at din nyeste film har premiere på 
Cinemateket d. 28. januar.   
    
Vi kunne rigtig godt tænke os at tale med dig om dine værker – både de nye og de ikoniske – og deres 
tilblivelsesproces, og jeg vil derfor høre, om vi må komme med til premieren på 'Legen'?   
    
Så kunne vi lige møde hinanden og måske aftale rammerne for et opfølgende interview?   
    
Vi er også meget interesserede i at filme lidt til selve premieren. Vi kommer til at behandle i hvert fald 'Måske ku' 
vi' og 'Du er ikke alene', og sandsynligvis også 'La' os være' i vores dokumentar, og jeg tænker umiddelbart, at det 
ville være en rigtig god åbningsscene til dén historie at se dig præsentere din nyeste film.   
    
Hvis altså du har lyst til at være med?   
    
Hvis du har spørgsmål til projektet er du meget velkommen til at ringe til mig på 3022 1624 – og ellers kan du 
selvfølgelig fange mig på mail.   
    
Jeg håber meget på at høre fra dig.   
	  


